
Voorzitter: Bukman

Tegenwoordig zijn 130 leden, te
weten:

Van Ardenne-van der Hoeven, Assen,
Bakker, Beinema, Van den Berg,
Biesheuvel, Blaauw, Van Blerck-
Woerdman, Bolkestein, Van den Bos,
Van Boxtel, Bremmer, Bukman, M.M.
van der Burg, V.A.M. van der Burg,
Cherribi, De Cloe, Cornielje, Crone,
Dankers, Van Dijke, Dijksma, Dittrich,
Van den Doel, Doelman-Pel, Essers,
Feenstra, Gabor, Van Gelder, Van
Gijzel, Giskes, De Graaf, De Haan,
Van Heemskerck Pillis-Duvekot, Van
Heemst, Heeringa, Hendriks, Hessing,
Hillen, Hoekema, Hofstra, Van Hoof,
Hoogervorst, Ten Hoopen, Huys,
Janmaat, Jeekel, A. de Jong, G. de
Jong, Jorritsma-van Oosten,
Kalsbeek-Jasperse, H.G.J. Kamp,
M.M.H. Kamp, Keur, Klein Molekamp,
Koekkoek, Koenders, De Koning,
Korthals, Lambrechts, Lansink, Leers,
Liemburg, Lilipaly, Van der Linden,
Luchtenveld, Marijnissen, Meijer,
Meyer, Middel, Van Middelkoop,
Mulder-van Dam, Van Nieuwen-
hoven, Nijpels-Hezemans, Noorman-
den Uyl, Oedayraj Singh Varma,
Oudkerk, Van Oven, Passtoors, Van
der Ploeg, Poppe, Rabbae, Rehwin-
kel, Remkes, Van Rey, Van ’t Riet,
Rijpstra, Roethof, Rosenmöller,
Rouvoet, Scheltema-de Nie,
Schimmel, Schutte, Schuurman,
Sipkes, Smits, Soutendijk-van
Appeldoorn, Stellingwerf, Sterk, Van
der Stoel, Swildens-Rozendaal,
Terpstra, Valk, Ter Veer, Te Veldhuis,
Verbugt, Verhagen, Verkerk,
Versnel-Schmitz, Visser-van Doorn,
Vliegenthart, Van der Vlies, Van Vliet,
H. Vos, M.B. Vos, O.P.G. Vos,
Voûte-Droste, B.M. de Vries, J.M. de
Vries, Wagenaar, Wallage, Van
Walsem, Van Waning, Weisglas,

Wessels, Wolters, Woltjer, Ybema,
Van Zijl en Zijlstra,

en de heer Dijkstal, vice-minister-
president, minister van Binnenlandse
Zaken, mevrouw Sorgdrager,
minister van Justitie, mevrouw
Jorritsma-Lebbink, minister van
Verkeer en Waterstaat, de heer
Melkert, minister van Sociale Zaken
en Werkgelegenheid, mevrouw
Borst-Eilers, minister van Volksge-
zondheid, Welzijn en Sport, en
mevrouw Netelenbos, staatssecreta-
ris van Onderwijs, Cultuur en
Wetenschappen.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede, dat zijn ingekomen berichten
van verhindering van de leden:

Van Gijzel, Adelmund, Verspaget en
Van Zuijlen, wegens bezigheden
elders;

Van der Heijden, wegens bezigheden
elders, ook morgen;

Bijleveld-Schouten, wegens
bezigheden elders, alleen voor de
middagvergadering;

Dijksma, Feenstra, Van Nieuwen-
hoven en Wallage, wegens bezighe-
den elders, alleen voor de avond-
vergadering;

Elsthout, wegens ziekte, ook morgen.

Deze berichten worden voor
kennisgeving aangenomen.

De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als

aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Rosenmöller.

De heer Rosenmöller (GroenLinks):
Voorzitter! Gisteren heeft de Kamer
bij de regeling van werkzaamheden,
na wat duw- en trekwerk, ingestemd
met mijn verzoek om de minister van
Verkeer en Waterstaat te mogen
interpelleren over een brief waar ik
gisteren melding van maakte. Daarna
is er nog enige discussie ontstaan,
ook in de media. Daarom zou ik de
Kamer willen vragen om de
interpellatie ook te mogen richten tot
de minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieube-
heer.

De voorzitter: Ik stel voor, aan het
verzoek van collega Rosenmöller te
voldoen.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: In verband met de
beschikbaarheid van de minister van
Verkeer en Waterstaat zal de
interpellatie morgen plaatsvinden,
om circa half drie.

De heer Hendriks: Voorzitter! Ik
ondersteun natuurlijk van ganser
harte het verzoek van de heer
Rosenmöller. Het gaat hier om een
brief die wij nog niet hebben
ontvangen. Die brief moet boven
water komen en ons bereiken. Wilt u
ervoor zorgdragen dat die brief zo
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snel mogelijk alle Kamerleden
bereikt?

De voorzitter: Voorzover dat nog
niet is geschied, zal dat alsnog
geschieden.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel
Verklaring dat er grond bestaat
een voorstel in overweging te
nemen tot verandering in de
Grondwet van de bepalingen
over het binnentreden in
woningen (25442).

(Zie vergadering van 20 januari
1998.)

Artikel I wordt zonder stemming
aangenomen.

In stemming komt het nader
gewijzigde amendement-
Scheltema-de Nie/Koekkoek (stuk nr.
11).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, de PvdA, D66, de
VVD, het CDA, de groep-Nijpels, het
AOV, de CD en het lid Hendriks voor
dit nader gewijzigde amendement
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat het is
aangenomen.

Artikel II, zoals het is gewijzigd door
de aanneming van het nader
gewijzigde amendement-Scheltema-
de Nie/Koekkoek (stuk nr. 11), wordt
zonder stemming aangenomen.

Artikel III en de beweegreden worden
zonder stemming aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer, dat het
wetsvoorstel met algemene
stemmen is aangenomen.

Aan de orde is de stemming over
een motie, ingediend bij de
behandeling van het wetsvoorstel
Verklaring dat er grond bestaat
een voorstel in overweging te
nemen tot verandering in de
Grondwet van de bepalingen
inzake de onschendbaarheid van
het brief-, telefoon- en telegraaf-
geheim, te weten:
- de motie-Schutte over een moderne
vormgeving van artikel 13 van de
Grondwet (25443, nr. 14).

(Zie vergadering van 20 januari
1998.)

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, het GPV, de SGP,
de RPF, de groep-Nijpels en het lid
Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel
Verklaring dat er grond bestaat
een voorstel in overweging te
nemen tot verandering in de
Grondwet van de bepalingen
inzake de onschendbaarheid van
het brief-, telefoon- en telegraaf-
geheim (25443), en over:
- de motie-Van Zuijlen over de
elektronische snelweg (25443, nr. 15).

(Zie vergadering van 20 januari
1998.)

Artikel I wordt zonder stemming
aangenomen.

In stemming komt het tweede nader
gewijzigde amendement-Te Veldhuis
c.s. (stuk nr. 13).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, de PvdA, D66, de VVD, het
CDA, de groep-Nijpels, het AOV, de
CD en het lid Hendriks voor dit
tweede nader gewijzigde amende-
ment hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat het is
aangenomen.
Ik stel vast, dat door de aanne-

ming van dit tweede nader gewij-
zigde amendement het amendement-
Roethof/Van Zuijlen (stuk nr. 9) komt
te vervallen.

Artikel II, zoals het is gewijzigd door
de aanneming van het tweede nader
gewijzigde amendement-Te Veldhuis
c.s. (stuk nr. 13), wordt zonder
stemming aangenomen.

Artikel III en de beweegreden worden
zonder stemming aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de PvdA, D66, de VVD, het CDA, de
groep-Nijpels, het AOV, de CD en het
lid Hendriks voor het wetsvoorstel
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat het is
aangenomen.

In stemming komt de motie-Van
Zuijlen (25443, nr. 15).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, de PvdA, D66, de
VVD, het CDA, de groep-Nijpels, het
AOV, de CD en het lid Hendriks voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is aangenomen.

De vergadering wordt enkele
ogenblikken geschorst.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
van 4 december 1997 inzake het
vervolgtraject ’’de rugzak’’.
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De heer Stellingwerf (RPF):
Voorzitter! Omdat ik het algemeen
overleg mede namens de SGP heb
gedaan, zal ik ook nu mede namens
de SGP het woord voeren.
In het algemeen overleg over ’’de

rugzak’’ en uit de toen ter discussie
staande notitie Tussenstand
uitwerking leerlinggebonden
financiering is wel duidelijk
geworden dat de komende jaren nog
veel duidelijk moet worden, onder
andere over de bestuurlijk-
organisatorische vormgeving van de
expertisecentra. Niet voor niets krijgt
het uitwerkingsoverleg de komende
maanden hoge prioriteit.
Laat duidelijk zijn dat wij de

aanpak om via overleg tot oplossin-
gen te komen toejuichen. Een op
consensus gericht overleg doet recht
aan de principiële gelijkwaardigheid
van de gesprekspartners. Het is

Voorzitter
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